Planning Model Worksheet (Library Service Focus)

逻辑计划模型工作表（图书馆服务项目）
 West Dakota Library Rx
西达科塔州图书馆健康处方
	Principal Investigator(s): 
主要负责人：

Name of Library: 
图书馆：
	Date:
日期：

	I. Project Purpose Statement   

第1部分：项目目标陈述

	High-level design of the project. Refer to Module B. Plan “Program Purpose”.You can revise and polish this section by summarizing Part II, III and IV later.
 项目概要设计。参见模块B 《策划》中的“项目目标”一节。在后面你可以通过总结第2、第3、第4部分来修改和完善这一部分。

	What is the project’s name?
项目名称是什么？
	West Dakota Library Rx
西达科塔州健康处方

	We do what?

(Brief statement; Details see Part IV)

我们要做什么？

（简述，详见第4部分）
	West Dakota State Library makes reliable, easy-to-use health information available online through libraries, health professionals and teachers will help West Dakota residents to make healthy decisions about treatment and life style choices. 

西达科塔州州立图书馆建立了网上医疗健康资讯资源，西达科塔州居民可以便利地在公共图书馆网站获得可信赖的信息，并通过咨询当地图书馆员、健康专家和高中教师的帮助，来选择正确的治疗和生活方式。

	For whom? 

(Brief statement; Try to list all major beneficiaries.Details see Part II and III)

为谁而做？

（简述，尽量列出几个主要受益主体。详见第2和第3部分）
	Public librarians, health professionals and teachers (8-12); West Dakota residents, and other key information providers
公共图书馆员、医疗保健工作者和高中教师、西达科塔州居民及其他的服务居民的健康资讯提供者

	For what outcomes/benefits? 

(Brief statement; Details see Part II and III)

(Validity check: The outcomes must include at least one item related to information literacy improvement of the major beneficiary.)

想达到什么效果？

（简述，详见第二和第三部分）

（回答的有效性检测：所列的效果须包含至少一个与主要受益群体信息素养提升相关的项）

	•Increase the ability of health care providers and librarians to utilize information resources to address citizen health questions.

•Increase the utilization of reliable medical information by citizens.
•Make the lifestyle choices of WD citizens healthier. 
•提高医疗保健工作者和图书馆员运用信息资源来回答居民相关健康问题的能力；

•增强人们对真实有效的医疗健康信息资源的运用；

•让西达科塔州人们拥有更健康的生活方式。

	What is the role of the Library?
  (Describe how the library be involved in supporting outcomes related to information literacy)
图书馆在项目中起什么样的作用？（描述图书馆如何为与信息素养提升相关的项目效果服务的）
	•Create a State Library health information Website to point users to high quality free health information and to help track database use. 
•Employ a full time health information specialist to provide training at public libraries throughout the State to public librarians, high school educators and key social service and health care professionals.

•Provide statewide access to consumer health information through public libraries.
•州立图书馆建设医疗健康信息网站；

•雇佣全职健康专家为全州公共图书馆、高中教师和其他社会服务和健康护理人员提供培训；

•通过公共图书馆为全州居民供医疗健康资讯

	II. Audience Needs Assessment
Refer to Module B. Plan “Audience Needs” and “Audience Considerations”.
第2部分：服务对象的需求分析
参见模块B：《策划》中的 “项目对象的需求”和“项目对象的考虑因素”。

	Who are the audiences?
(Audiences are major beneficiaries.)  
服务对象是谁？

（服务对象指的是主要受益群体）
	Librarians, health professionals and teachers (8-12); West Dakota residents

图书馆员、医疗保健工作者和高中教师、西达科塔州居民

	What are the needs of the audience?  
(Please explain how assessed.)
(Validity check: The needs must include at least one item belonging to information literacy improvement of the audience.)

服务对象的需求  

(这些信息是如何得来的？请说明)

(回答的有效性检测：所列的需求须包含至少一个与主要受益群体信息素养提升相关的项)
	•Citizens of West Dakota need easy access to reliable health information and assistance accessing it to alleviate high mortality incidence of illnesses related to life-style and medical care choices. 
西达科塔州居民希望能够容易地找到真实有效的医疗健康信息，能够帮助降低与生活方式和卫生保健相关疾病的死亡率；
•Most WD public libraries cannot afford to provide a comprehensive, authoritative consumer health information source for personal and family health decisions

西达科塔大部分公共图书馆都无力为用户提供有关个人或家庭健康的综合而权威的医疗健康信息资源。

	What are some audience considerations? 

(Including stakes or risks, constraints, etc.)
服务对象有哪些考虑因素？

（包括风险、限制等)
	•Neither the general public nor most local librarians have health information skills. 
公众和大部分当地图书馆员都没有解读医疗健康信息的能力
•Particularly in inner city and rural areas, few people have internet access at homes. Schools and libraries often provide the main network points of access to the internet.
特别是城市外缘和乡村地区的人们，很少能在家访问互联网，学校和公共图书馆是互联网的主要登录地点
•People in most inner city areas do not patronize libraries as much as in suburban and more wealthy areas, indicating they may be unaware of the library’s potential for assisting with life questions.

 大多数内陆城市地区居民不像市中心或者更富裕的地区一样经常光顾图书馆，他们有可能不会注意到图书馆能够帮助人们改善生活的潜在资
•Librarians in WD tend to be lower-paid and place-bound, with an average age higher than in most other states (this is more acute in rural and poorer areas). Thus, the librarians’ education is less likely to have included online resources.
西达科塔州的图书馆员收入低，受地域的局限性，平均年龄也比其他大多数州区图书馆员的平均年龄要大（这种情况在农村或贫困地区更为严重）。因此图书馆员们很可能都没怎么受过利用网上资源的教育
•Access to continuing professional education for librarians is restricted by tight staffing (difficult to get away), funding, and (for rural librarians) travel times. 
•对图书馆员进行专业性的继续教育会受到人员紧缺（没办法抽出时间来）、资金不足和路途时间耽搁（乡村图书馆员）的限制
•Education for health professionals has a limited patient education component and does not cover cooperative work with libraries for patient education.
医疗保健工作者的知识背景中，患者教育以及与图书馆合作来进行患者教育的部分比较缺乏

	What solution fulfills the needs?
什么样的项目方案能满足这些需求？
	•Provide statewide access to consumer health information through public libraries.
•Train librarians and other key professionals to promote and facilitate use of the resource.
•Provide technical assistance for librarians.

•Advertise the availability of consumer health information. 
•通过公共图书馆为全州居民供医疗健康资讯；

•通过培训图书馆员和其他主要专家来推广对资源的运用，提升获取信息的快捷性为图书馆员提供技术支持；

•大力宣传搜寻和使用医疗健康信息的便捷性。

	What outcomes of the solution answer the needs? 

哪些项目的成果满足了服务对象的需求？
	•Increase the ability of health care providers and librarians to utilize information resources to address citizen health questions.

•Increase the utilization of reliable medical information by citizens. 

•Make the lifestyle choices of WD citizens healthier. 
•提高医疗保健工作者和图书馆员运用信息资源来回答居民相关健康问题的能力；

•增强人们对真实有效的医疗健康信息资源的运用；

•让西达科塔州人们拥有更健康的生活方式。


	III. Project Partners and Stakeholders
Refer to Module B. Plan “Stakeholders”.

第3部分：项目合作伙伴和利益相关群体

参见模块B《计划》中的 “利益相关群体”一节。

	Who are the Partners? 
项目合作伙伴是谁？
	West Dakota regional libraries, West Dakota rural health provider network (WD State Department of Health), West Dakota State Nurse Association, West Dakota Department of Education; West Dakota regional libraries;
西达科塔州地方公共图书馆；西达科塔州卫生部、西达科塔州立护士协会；西达科塔州教育部；西达科塔州地方图书馆

	What are their interests?

(Explain how assessed)
他们的兴趣点是什么？(这些信息是如何得来的？请说明)
	West Dakota State Nurse Association; Rural Health Provider Network (WD State Department of Health)

Will having free health information prevent unnecessary medical visits? Do we need to have our own help line if the libraries are already doing this? Are West Dakota residents making wise health decisions? When WD residents have questions about their health, is information readily available?
西达科塔州立护士协会、西达科塔州卫生部：
提供免费的医疗健康资讯可以预防疾病就诊吗？如果图书馆可以提供医疗健康信息搜索，我们是否不再需要有自己的求助专线？西达科塔州居民的生活方式健康吗？当人们对医疗健康方面有疑问的时候，是否可以便捷地获得所需信息？
West Dakota regional libraries
Will citizens use libraries more? Will more citizens become public library card holders?
西达科塔州地方图书馆
人们会更多地利用图书馆吗？会不会有更多的市民成为公共图书馆的持卡会员？

	What are the stakes or risks of each partner?
(Explain how assessed)
每位合作伙伴承担的风险是什么？

(这些信息是如何得来的？请说明)
	West Dakota rural health provider network (WD State Department of Health),West Dakota State Nurse Association
Will the health professionals be able to see more or fewer patients? Will they be able to educate patients better? How much time will my staff spend in training and in helping consumers? Should they charge for staff time? How can we partner with people who don’t charge (libraries?)  Will good preventive care information reduce visits to the emergency room or clinics?
西达科塔州卫生部，西达科塔州护士协会：

医疗健康专家们是否能处理患者增多或是减少的状况？他们可以更好地教育患者吗？他们培训健康资讯提供者需要花多少时间？专家们在项目中所花的时间应不应当收费？如何帮助不利用图书馆的人们？健康资讯能有效预防居民进行急诊和门诊的次数吗？

West Dakota regional libraries:
How much (more) time will librarians spend on (new) patron questions?
西达科塔州地方图书馆：
公共图书馆员需要花多久的时间来回答读者们的问题？

	What outcomes of the solution satisfy their interests?

项目的哪些成果可以满足他们的兴趣点？
	•Train librarians and other key professionals to promote and facilitate use of the resource.

通过培训图书馆员和其他主要专家来推广对资源的运用，提升获取信息的快捷性。

•Provide technical assistance for librarians.
为图书馆员提供技术支持

•Advertise the availability of consumer health information.
大力宣传搜寻和使用医疗健康信息的便捷性

•Provide statewide access to consumer health information through public libraries.
通过公共图书馆为全州居民供医疗健康资讯。



	Who are the Stakeholders other than audiences and partners? 
有哪些除服务对象和合作伙伴以外的其他利益相关群体？
	Teachers
西达科塔州高中教师

	What are their interests?

(Explain how assessed)
他们的兴趣点是什么？(这些信息是如何得来的？请说明)
	Teachers – Where can I send my students for reliable, easy-to-find information that won’t encourage inappropriate drug use or sex education?

西达科塔州高中教师：
我把学生带到哪个地方才能使他们便捷地获得健康信息，而不是被鼓励吸毒或接受不良性教育？

	What are the stakes or risks of each above stakeholder? (Explain how assessed)
每个利益相关群体承担的风险是什么？

(这些信息是如何得来的？请说明)
	

	What outcomes of the solution satisfy their interests?

项目的哪些成果可以满足他们的兴趣点？
	Easy access to reliable health information
西达科塔州居民能够方便地获得医疗健康信息

	IV. Project Elements
Note: In this Part, we derive Service outcomes >Activities => Inputs and Work products of Activities. Refer to Module C. Build.第4部分：项目元素

参见模块C：在这一部分，我们的推导过程为：项目成果＝>服务=>活动=>各项活动的投入和产出。

	Index

索引

	Expected Service Outcomes
Index labeled as O1, O2, …
项目成果

索引为O1, O2, …
	Supporting Services 
(Index into Service Table)
为之设计的服务

(使用服务表中的索引)

	O1
	Librarians,Teachers and other key information providers have key skills they need to use the online health resource.
全州公共图书馆员、学校教师和其他参与项目的医疗保健工作者掌握了使用网络医疗健康信息资源的方法
	S1

	O2
	WD residents use the public library databases as a preferred source of health
information.

西达科塔州居民将公共图书馆的数据库作为寻找医疗健康信息的重要手段。
	S2

	O3
	WD residents report satisfaction with the health information databases.
西达科塔州居民对使用医疗健康信息数据库感到满意
	S2

	O4
	 WD residents make personal health decisions based on reliable health information.

西达科塔州居民根据公共图书馆的医疗健康信息做出健康方面的决定
	S2

	Index

索引
	Services

Index labeled as S1, S2, …
服务

索引为S1, S2, …
	Supporting Activities

 (Index into Activities Table)

为之设计的活动

 (使用活动表中的索引)

	S1 
	Provide professional training to Librarians, health professionals and high school teachers (8-12); 

向公共图书馆员、医疗保健工作者和高中教师提供使用网络医疗健康信息资源的专业培训
	Through A1 –A5
从A1进行到A5

	S2 
	Provide public education materials to West Dakota residents

公共图书馆员、医疗保健工作者和高中教师向西达科塔州居民提供医疗健康相关资料
	A6

	Note: All activities need to be resolved into low risk level by adding inputs/resources or assisting activities. So activity listing may go through several iterations.
注：所有中高风险的活动都应通过增加投入/资源或者辅助活动将其降为低风险。整个活动表可能经过多轮这样的风险控制过程。



	Index

索引
	Activities
Index labeled as A1, A2, …for activities and AS1, AS2… for assessment activities.

活动

项目活动索引为A1, A2, …；评估相关的活动索引为AS1, AS2…
	Schedule

时间安排
	Risk Assessment

风险评估
	Inputs Needed

(Index into Inputs Table)

所需投入
(使用投入表中的索引)
	Work products Produced

(Index into work product Table)

工作成果

(使用工作成果表中的索引)

	A1 
	Choose and license consumer health databases 选择医疗健康信息数据库并获得使用许可
	
	
	I1
	P1

	A2 
	Create web page 建立网页
	
	
	I2
	P2

	A3 
	Recruit libraries 
招募参加培训的公共图书馆及图书馆员
	
	
	I9
	P3

	A4 
	Hire traveling health information specialist
聘请巡回任职的医疗健康专家
	
	
	I5
	P4

	A5 
	Contact trainer and arrange courses for the workshop

联系培训师、安排培训课程 
	
	
	I3
	

	AS1
	Evaluate training outcome by trainers’ observation and quiz

对图书馆员、医疗机构人员和高中教师的受训效果进行评估
	
	
	I7
	P5+P6

	A6 
	Creating and publicizing consulting services provided by Librarians, health professionals and high school teachers 

在公共图书馆、高中等机构成立医疗健康服务项目和相关宣传活动
	
	
	I9
	P7

	AS2
	Mail Survey to random sample of 1500 WD residents 

以1500位西达科塔州居民为随机样本进行邮件问卷调查
	
	
	I7
	P8

	AS3
	Evaluate public awareness campaigns
公众认知活动评估
	
	
	
	P8

	Index

索引


	Inputs (facility/hardware/software resources; also people, materials, standards, and information resources required by the activities.)
Index labeled as I1, I2, … 

投入（设备、硬件及软件资源，以及活动需要的人员、物资、标准、信息资源等）

索引为I1, I2, …
	Units and Counts 
计量单位和数量



	I1 
	Project Director time for applying for health databases license
项目负责人申请数据库许可证的时间
	Hours of databases license application

申请数据库许可花费的时间

	I2 
	Programmer time for web design and maintenance 设计和维护网站所花费的时间
	Hours of web designers
网站设计者的花费的时间

	I3
	Instructional designer for workshops and educational materials 聘请培训师、购置培训材料
	Hours of  instructional design

研讨会中的培训时间

	I4
	Time of public librarians, across the state, for training
培训全州公共图书馆馆员接受培训的时间
	Hours of staff librarians;

 No. of participating libraries and their counties represented in training participants
; no of librarians completing training
图书馆员的培训时间；完成培训的图书馆员数量；参与培训的图书馆员数量和地方代表数量

	I5
	Health information specialist 联系医疗健康专家
	One 1位

	I6
	Time of health care providers, across the state, for training 全州参与项目的公共医疗机构人员接受培训的时间
	Hours of health care providers受训时间
No. of health care providers and teachers completing workshop
完成培训的医疗机构人员和高中教师的数量

	I7
	Administrative time for evaluation, management, reporting项目负责方评估、管理以及总结报告的时间
	FTE of state library staffing devoted to project州立图书馆相关人员投入项目的时间

	I8
	Facilities for workshops 培训研讨会所需设备
	No. of rooms, list of type and nos. of equipment
培训研讨会的教室数量；所需设备统计

	I9
	Advertising (public service and/or paid) 宣传广告所需时间投入
	Number, types, and distribution of promotional and public education materials; no of staff hours
宣传活动次数、活动方式、展示内容、公共健康教育材料；投入的人小时

	Index

索引
	Work products of the activities, including assessment activities

Index labeled as P1, P2, … 

项目活动（包括评估相关的活动）的成果
索引为P1, P2, …
	Units and Counts – Outputs

计量单位和数量（输出）

	P1 
	State- wide licenses for health databases 全州医疗健康信息档案使用许可
	No. of database licenses
授权的数据库数量

	P2 
	State Library health information Website

公共图书馆网站上的医疗健康信息资源
	Quantity of database unable to accessed  due to Internet or equipment malfunction
由于网络和设备故障不能正确访问数据库的次数

	P3 
	Librarians participated in the project 

全州参与项目的图书馆员 
	No. of participating librarian

参与项目的图书馆员数量

	P4 
	Traveling health information specialists

巡回任职的医疗健康专家
	No.of participating specialists 

专家数量

	P5 
	Summary of observation and checklist of workshop trainer
培训中培训师观察记录和考勤汇总
	Comments of trainer

培训师对受训的项目参与者的评价

	P6 
	Post-workshop Quiz  培训结束后的测试
	One quiz

No. of participants completing quiz

	P7 
	Residents visits databases or ask for consulting services
访问医疗健康网站或者接受公共图书馆、高中等机构成立医疗健康咨询服务的居民
	Number of site visits and technical assistance calls provided

Number of logons to the health databases and associated WSDL

公共图书馆网站访问量、 提供技术支持的电话咨询数量、公共图书馆网站和医疗健康数据库登录次数

	P8 
	Summary  of Mail Survey to random sample of 1500 WD residents 
向1500位西达科塔州居民进行邮件问卷调查的结果汇总
	3 survey summaries; one year; two year, and four year


	V. Outcomes Evaluation
第5部分：项目成果评估

	Refer to Module D. Evaluate. To evaluate outcomes, we select indicators to demonstrate changes of target audience, then determine data sources (certain work products from project activities, including assessment activities) to derive these indicators, and target of these indicators in order to say that the outcomes have been achieved. 
参见模块D：项目评估。为了评估项目成果，我们选择体现服务对象变化的指标，然后确认这些指标的数据来源（一般数据来源是项目活动，包括评估相关活动的成果），以及这些指标的目标值（这些指标达到什么值我们就可以说期望的项目成果达到了？）

	Outcome 1: Teachers and other key information providers have key skills they need to use the online health resource.
成果1：参加培训的馆员、医疗保健工作者和高中教师掌握了使用医疗健康信息资源的方法

	Indicator(s)
指标


	Applied to
考察群体


	Data Source 

 (index to Work product Table)
数据来源（使用项目成果表中的索引）

 
	Data Interval (When to collect?)

何时收集数据

	Target
指标的目标值



	The number and percentage of teachers/key information providers

log onto the database without errors

# 和% 参加培训的图书馆员、医疗保健工作者和高中教师能够顺利无误地进入数据库

AND
	All workshop/training

participants (librarians,

health/social service professionals, and

high school educators)

所有参与项目培训的人员（图书馆员、医疗保健工作者以及高中教师）
	P5 Observation and checklist of workshop

trainer

+P6 Post workshop quiz
Summary of observation and checklist of workshop trainer
P5 培训中培训师观察记录和考勤汇总

P6 培训结束后的测试
	During and at end of workshop
培训中和培训结束后
	75%

	The number and percentage of

teachers/key information providers

locate the early warning signs of cancer, diabetes, and heart attack within 5 minutes for each search

# 和% 参加培训的图书馆员、医疗保健工作者和高中教师每次能在五分钟内找到关于癌症、糖尿病和心脏病早期预警迹象的资料
AND
	All workshop/training

participants (librarians,

health/social service professionals, and

high school educators)

所有参与项目培训的人员（图书馆员、医疗保健工作者以及高中教师）
	P5 Observation and checklist of workshop

trainer

+P6 Post workshop quiz 

P5 培训中培训师观察记录和考勤汇总

P6 培训结束后的测试
	During and at end of workshop

培训中和培训结束后
	75%

	The number and percentage of

teachers/key information providers

locate a previously unfamiliar full-text article on a common health question or a personal health issue

within 5 minutes

# 和% 参加培训的图书馆员、医疗保健工作者和高中教师能在五分钟内找到一篇之前并不了解的有关常见健康问题的全文

AND
	All workshop/training

participants (librarians,

health/social service professionals, and

high school educators)

所有参与项目培训的人员（图书馆员、医疗保健工作者以及高中教师）
	P5 Observation and checklist of workshop

trainer

+P6 Post workshop quiz 

P5 培训中培训师观察记录和考勤汇总

P6 培训结束后的测试
	During and at end of workshop

培训中和培训结束后
	75%

	The number and percentage of participants who know at least 5 key questions to ask to verify the

accuracy of health information from a list of 8 possible questions
#和% 的项目参加者至少掌握5个关键性的问题，能够通过这些问题证实医疗保健信息的准确度

	All workshop/training

participants (librarians,

health/social service professionals, and

high school educators)

所有参与项目培训的人员（图书馆员、医疗保健工作者以及高中教师）
	P4 Observation and checklist of workshop

trainer

+P2 Post workshop quiz

项目培训者的观察情况和培训结束后的测试
	During and at end of workshop

培训中和培训结束后
	75%

	Outcome 2: WD residents use the public library databases as a preferred source of health information.
成果2：西达科塔州居民将公共图书馆的数据库作为寻找医疗健康信息的重要手段。

	Indicator(s)
指标
	Applied to
考察群体
	Data Source 

 (index to Work product Table)
数据来源（使用项目成果表中的索引）

 
	Data Interval (When to collect?)

何时收集数据

	Target
指标的目标值



	#/% of citizens who report logging into at least one database,

putting in a search word or topic, and retrieving an accurate response

from the database

# 和 % 的居民表示他们曾经至少登录一个数据库，投入搜索的词或主题，并从数据库得到正确回复
	Random sample of 1500 WD residents
随机抽取1500位西达科塔州居民
	P8 Summary  of Mail Survey to random sample of 1500 WD residents 
向1500位西达科塔州居民进行邮件问卷调查的结果汇总
	At end of year 1, year 2 and year 4
在项目进行第一年、第二年和第四年年末 
	30%

	Outcome 3: WD residents report satisfaction with the health information databases.
成果3：西达科塔州居民对使用医疗健康信息数据库感到满意

	Indicator(s)
	Applied to
	Data Source 

 (index to Work product Table)
	Data Interval (When to collect?)
	Target

	The number and percentage of WD residents who say that they trust the public library databases for health information “much” to “very much” on a six part Likert scale survey question

# 和% 的居民在评估公共图书馆医疗健康资源可靠性的六级量表中，选择“信任”和“非常信任” 

AND
	Random sample of 1500 WD residents
随机抽取1500位西达科塔州居民作为调查对象
	P8 Summary  of Mail Survey to random sample of 1500 WD residents 
向1500位西达科塔州居民进行邮件问卷调查的结果汇总
	At the end of year 1, year 2 and year 4在项目进行的第一年、第二年、第四年年末
	35%

	The number and percentage of WD residents who say someone recommended the public library databases to them as a source of

health information

#和% 的居民声称曾被推荐利用公共图书馆的数据库来获得医疗健康信息

AND
	Random sample of 1500 WD residents
随机抽取1500位西达科塔州居民作为调查对象
	P8 Summary  of Mail Survey to random sample of 1500 WD residents 
向1500位西达科塔州居民进行邮件问卷调查的结果汇总
	At the end of year 1, year 2 and year 4

项目进行的第一年、第二年、第四年年末
	20%

	The number and percentage of WD residents who say their family or someone not in their family has benefited from their public library databases

# 和% 的居民声称他们的家人或朋友曾获益于公共图书馆的数据库

	Random sample of 1500 WD residents
随机抽取1500位西达科塔州居民作为调查对象
	P8 Summary  of Mail Survey to random sample of 1500 WD residents 
向1500位西达科塔州居民进行邮件问卷调查的结果汇总
	At the end of year 1, year 2 and year 4在项目进行的第一年、第二年、第四年年末
	15%

	Outcome 4: WD residents make personal health decisions based on reliable health information.

成果4：西达科塔州居民根据权威而可靠的医疗健康信息做出了个人健康方面的决定

	Indicator(s)
	Applied to
	Data Source 

 (index to Work product Table)
	Data Interval (When to collect?)
	Target

	The number and percentage of WD residents who say they made a personal health decision based on information they received from their public library or from public library databases

# 和%的居民声称曾根据在公共图书馆找到的医疗健康信息做出健康方面的决定

AND
	Random sample of 1500 WD residents
随机抽取1500位西达科塔州居民作为调查对象
	P8 Summary  of Mail Survey to random sample of 1500 WD residents 
向1500位西达科塔州居民进行邮件问卷调查的结果汇总
	At the end of year 1, year 2 and year 4在项目进行的第一年、第二年、第四年年末
	20%

	The number and percentage of WD residents who say they know someone outside their family who made a personal health decision from their public library databases

# 和%的居民声称家人之外的人曾根据在公共图书馆找到的医疗健康信息来做出健康方面的决定
	Random sample of 1500 WD residents
随机抽取1500位西达科塔州居民作为调查对象
	P8 Summary  of Mail Survey to random sample of 1500 WD residents 
向1500位西达科塔州居民进行邮件问卷调查的结果汇总
	At the end of year 1, year 2 and year 4在项目进行的第一年末、第二年末、第四年年末
	15%


	VI. Budget

Based on the Inputs Table in Part IV, estimate the budget needed and list the detailed budget items. 

Please use the budget template in Excel format, and under each resource category, list the resource items and estimated budget.

The expense structure shall meet the requirements specified by EEF. For EEF small projects, the EEF requirements are detailed in EEF Library Small Project Guide of the corresponding year.
第6部分：预算
在第4部分投入表的基础上，估计项目预算，并列出详细的预算条目清单。
请使用我们提供得预算Excel模版，并在每一项分类下列出所需要购买的物品和预算价格。
开支结构必须符合青树基金会的要求。青树基金会小型项目要求详见当年的《青树基金会小型项目指南》。


	VII. Division of Responsibilities among Partners
第7部分：项目合作伙伴的分工


	Name of partner
合作伙伴名称
	List of Responsibilities
任务
	Responsible person’s Signature
负责人签名
	Date
日期

	West Dakota State Nurse Association; Rural Health Provider Network (WD State Department of Health);
西达科塔州护士协会、西达科塔州卫生部
	Organize and support nurses, health professionals

and other rural health provider to participate in the training and then deliver patient education  
组织和支持护士、医生以及其他医疗保健工作者参加项目培训，培训结束后向居民提供医疗健康相关资料和使用资源库的咨询
	
	

	West Dakota Department of Education
西达科塔州教育部
	Organize and support  teachers to participate in the training and then deliver patient education  
组织和支持高中教师者参加项目培训，培训结束后向居民提供医疗健康相关资料和使用资源库的咨询
	
	

	West Dakota regional libraries
西达科塔州地方图书馆

	Organize and support rural librarians to participate in the training and then deliver patient education  
组织和支持乡村公共图书馆馆员参加项目培训，培训结束后向居民提供医疗健康相关资料和使用资源库的咨询
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